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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyit költött Magyarország Kormánya az elmúlt 
esztendőben vendégmunkások toborzására?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtóban megjelentek szerint a 100 ezer főt is elérheti a hazánkban dolgozó vendégmunkások
száma,  miközben  majdnem  húszezren  letelepedési  kötvénnyel  érkeztek  Magyarországra,  az
Eurostat  pedig  negyedmillió  olyan  unión  kívüli  polgárról  tud,  akik  Magyarországon  2014  óta
tartózkodási engedélyt kaptak. Miután a vendégmunkások számára irányuló kérdéseket a kormány
hónapok óta, mint bolhás kutya az élősködőket rázza le magáról, ezért erre vonatkozó kérdéseimet
már  fel  sem  teszem.  Minden  bizonnyal  pontos  számot  már  Önök  sem  tudnak  mondani.  Arra
vonatkozóan viszont pontos elszámolással rendelkeznek, hogy az elmúlt évben mennyi adóforintot
fordított Magyarország Kormánya a jellemzően alacsony hozzáadott értékkel dolgozó, a hazánkban
működő, jobbára külföldi multinacionális cégek egyre égetőbb létszámproblémáinak enyhítésére.
Mert a magyar nyelvet nem beszélő román, ukrán, szerb, indiai, mexikói, kínai, vietnámi, török és
mongol vendégmunkások nem kalandvágyból érkeznek hazánkba, hanem többnyire munkavállalás
céljából,  nem a  térképre  rábökve indulnak  el,  hanem a  toborzó  plakátra,  online  hirdetésre  stb.
jelentkeznek.  Nekik  épülnek  milliárdokból  a  munkásszállások,  és  a  hazánkba  érkező  további
külföldi munkások elszállásolására lehet újabb milliárdokra pályázni az önkormányzatoknak.

Melyek azok a foglalkozások,  amelyekben az EU-n kívülről  érkező munkavállalókat jelen
pillanatban külön engedély nélkül lehet alkalmazni? Kívánják-e ezek körét bővíteni? Mennyit
költött Magyarország Kormánya az elmúlt esztendőben vendégmunkások toborzására?

Ismételten tájékoztatom tisztelt Miniszter urat,  hogy az IPU Magyar –Kazah Baráti Tagozatának
összehívásával és a Tagozat működésével kapcsolatos korábbi megkereséseim (2016. november 10.,
2017.  február  10.,  2017.  április  6.,  2017.  május  19.,  2017.  július  3.,  2017.  július  28.,  2017.



szeptember 6.,  2019. augusztus 5.) válasz nélkül maradtak.  Ezúton is jelezni kívánom, hogy ez
elsősorban  nem  velem  szemben,  hanem  a  magyar  választók  felé  árulkodik  nagyfokú
tiszteletlenségről.

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2019. december 8. 

Tisztelettel:

Sneider Tamás

Jobbik Magyarországért Mozgalom

1


